
Bóg  jest  większy  niż  nasze
serca
To  chyba  najpiękniejsze  świadectwo  jakie  możemy  wydać  o
człowieku, że ma wielkie serce, że jest człowiekiem wielkiego
serca. Mówiąc to mamy na myśli nie tylko szczodrość człowieka
w wymiarze materialnym, ale jeszcze bardziej szczodrość ducha:
otwartość,  dobroć,  skłonność  do  przebaczenia,  darowania
urazów, umiejętność zbliżania do siebie poróżnionych ze sobą,
dążenie do pokoju. Dzisiaj św. Jan Apostoł mówi, że Bóg jest
większy niż nasze serca. Jest jeszcze większy od największego
ludzkiego  serca.  Bóg  jest  Bogiem  wielkiego  serca,  które
odkrywamy i czcimy w Najświętszym Sercu Pana Jezusa. To serce
zostało przebite na krzyżu włócznią żołnierza. To serce jest
przebijane naszymi grzechami i upadkami. I w tym jest wielkość
tego serca, że wciąż płynie z niego przebaczenie i zmiłowanie,
z miłości ku nam. Św. Jan dodaje: …i zna wszystko. Nikt nie ma
większej wiedzy o naszym sercu niż Bóg, który nas kocha. Bóg o
nas wie wszystko. Wie, do jak pięknych i wzniosłych rzeczy
jesteśmy zdolni, i wie także do jakich podłości potrafimy się
posunąć, nie tylko wobec drugiego człowieka, ale również wobec
samego Pana Boga. Nasza chrześcijańska wiara, którą staramy
się żyć codziennie, właściwie opiera się na tej prawdzie o
wielkim sercu Pana Boga. Bo po co taki bóg, który miałby serce
równie ciasne, mściwe i nieprzejednane, jak serce człowieka.
Nasz Bóg jest wielki, bo Jego serce jest dalece większe od
naszego serca. Serce Jezusa, dobroci i miłości pełne, zmiłuj
się nad nami. [prob.]    
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